
Že 40 let HK Slavija
Hokejski klub Slavija deluje že 40 let. V tem času je vzgojil

oziroma naučil hokcjskih veščin veliko mladih ljudi. Uspehi in neu-
spehi so se vrstili drug za drugim: vrhunec v uspehu leta 1975, kmalu
zatem skoraj popolen razpad, vendar so ga požrtvovalni posamezniki
ponovno spravili na noge in v sezoni 1987 88 dosegli vidnejše rezul-
tate v vseh moštvih. Zaradi praktično nepomembnih sporov v klubu
smo se na osnovi sklepa skupščine v letu 1988 kadrovsko okrepili
z zunanjim članom in izvolili novega predsednika kluba z dvema
podpredsednikoma.

Na prvi seji IZVRŠNEGA OD-
BORA smo sc dogovorili za sledeča
delovna telesa:

tehnično komisijo,
gospodarsko komisijo in
propagandno komisijo.
Takoj ko je začela tehnična komi-

sija z delom, smo izmed igralcev, ki so
se nam nudili za okrepiicv, izbrali
trenerja (bivšega igralca Kompas
Olimpije in rcprczentance) Damjana
Režka in resnično imcli srečno roko,
saj se znanje in forma igralcev v mla-
dinskem moštvu vidno zboljšuje, kar
se vidi na lestvici v prvenstvu, kjer so
trenutno uvrščeni na trctjem mestu in
to takoj za velikima moštvoma Kom-
pas Olimpijo in Jcsenicami. Ravno
tako uspešno tekmujemo v mcdrepu-
bliški ligi, v kateri smo trdno na sre-
dini lestvice.

Hokejski klub Slavija je eden od
redkih moštev v SFRJ, ki ima v liga-
škem tekmovanju štiri moštva in to:
pionirje »A«, pionirjc »B«, mladince
in člane.

Ravno tako imemo organizirano ho-
kejsko šolo, v kateri vzgajamo in
učimo hokcjskih veščin 52 učencev.

Kot pri mladincih in članih dose-
gamo v sczoni 1988/89 zelo dobre
uspehe tudi v tckmovanju pri pionir-
jih »A« in »B«, saj smo se pri pionirjih
»B« (rojeni 1977 leta in mlajši) uvrstili
v nadaljnje tekmovanjc.

Pionirjc »A«, »B« in hokejsko šolo
trenira zelo marljiv in nadarjeni trener
Janez Finžgar, ki s svojo požrtvoval-
nostjo pusti v klubu veliko prostega
časa, psihično pozitivno vpliva na
mlade igralcc, kar se vidi pri napredo-
vanju hokejskega znanja v hokejski
šoli in pri pionirjih.

D P bi hokcj res pospešili, imamo
velike možnosti zaradi okolice, v ka-
teri delujemo, zato smo se z predstav-
niki osnovnih šol dogovorili o sodelo-
vanju po športni liniji in spremljanju
učnih uspehov.

To so: O š Vide PREGARC Moste,
0 5 Fužine, OŠ Edvarda KARDE-
LJA Polje, OS Leopolda MAČKA
Novo Polje in OŠ Adolfa Jakhla Za-
log.

Dolžni smo povedati, da so nas
predstavniki osnovnih šol sprejeli
z odprtimi rokami, bili so zelo hva-
ležni, ker smo jih obiskali in predla-

gaji sodelovanje, kar nam daje še večjo
stimulacijo za nadaljnje delo v klubu.

Trenutno imamo oblcčenih v ho-
kejsko oprcmo 19 učencev iz hokejske
šole, ker jih žal ne uspemo opremiti
več zaradi pomanjkanja finančnih
sredstev. Naša žclja je, da pridobimo
za sezono 1989/90 komplemo moštvo
mlajših pionirjev (štiri pctorke in dva
golmana) ter dopolnimo moštvo z na-
darjenimi igralci pri starejših pionir-
jih.

S Kompas Olimijo imamo med ho-
kejskima šolama vsakih štirinajst dni
trening tekme, kar smo se dogovorili
z HK Triglavom iz Kranja. Kljub
slabim vremenskim pogojem prihaja
veliko učenccv na trening, kar je zelo
pozitivno. Skušali bomo organizirati
svet staršev, posamične zainteresiranc
starše vključiti v IZVRSNI ODBOR
kluba. Na prvem sestanku s starši,
kjer je bilo prisotnih samo 11 staršcv,
smo se dogovorili, da ponovno organi-
ziramo sestanek in k vabilu predlo-
žimo program dela v klubu. Sestanek
s starši učenccv v hokejski šoli bomo
organizirali takoj po izteku zimskih
počitnic.

Zc vcč let smo gostje HOKEJ-
SKEGA KLUBA TELOVYC-
NOVNA JEDNOTA MILEVSKO
CSSR, kjer pridobivajo pionirji zna-
nje v hokejskih vcščinah.

25. in 26. 2. 1989 bomo organizirali
tradicionalni Pavletičev memorial, na
katerega smo povabili pionirska mo-
štva kluba Telovychovna Jcdnota Mi-
levsko - CSSR, KAC - Avstrija, Mi-
lano - Italija, Kompas Olimpija in
Triglav Kranj.

Moštva bodo z žrcbom določena
v dve grupi, od katerih se bosta zma-
govalca borila za prvaka.

Pismeno smo poslali prošnjo in pro-
gram športnemu uredništvu RTV
Ljubljana, da bi posamezne dogodke
ali morda finalno tekmo prenašali, po-
vabili smo tudi pihalni orkester Vev-
ške godbe, zaprosili predstavnika ob-
čine Moste-Polje, da bi prevzel pokro-
viteljstvo, zaprosili za pomoč Z T K O
in TK.S Moste-Polje, skratka skušali
bomo organizirati tako, da bi prebi-

valce Zaloga in okolicc zaintcresirali
za to zvrst športa.

Hokejski kiub Slavija deluje popol-
noma na amaterski bazi, saj nihče od
igralccv nc dobi nikakršnih nadome-
stil, kljub tcmu pa funkcionarji in
igralci delamo v klubu z veseljem,
skratka smo kot ena družina.

Posebcj moramo poleg trenerjev
pohvaliti Igorja Pfeiierja, Iva Inti-
harja, Jelota Perneta in Miloša Per-
havca, ki s svojim delom veliko pri-
spevajo k uspehu moštev v ligaških
tekmovanjih. Gospodarska komisija je
zadolžcna, da pridobi sponzorja, sicer
bo zelo težko obdržati klub na isti
ravni.

Res je, da nam finančno redno od-
vaja sredstva Z T K O in TKS, sicer bi
bilo vprašanje, če bi ta klub še obsta-
jal, bila pa bi velika škoda, če bi klub
razpadcl, saj vsi opravljamo dela in
naloge z veseljem, predvsem, pa
igralci in tchnično vodsivo. Vclik po-
mcn v klubu član Izvršncga odbora
Tone Grum, ki nudi finančno pomoč,
sicer se ne bi udeležili turnirja v Mi-
levskem ČSSR od 24. do 30. 10. 1988.
Ravno tako poravnava račune za posa-
mezne obveznosti v klubu.

Brata Tone in Marjan Grum sta se
angažirala pri nakupu štiriindvajset
scdežnega avtobusa, katcrega smo ku-
pili na licitaciji za manjšo ccno, izvr-
šili popravilo, klub pa bo vršil prevoze
svojih igralccv na razna tekmovanja
brez vcčjih stroškov. Da smo usposo-
bili avtobus, so zaslužili pohvale teh-
nični delavci moštev.

Po izjavah članov kluba, ki so bili
v klubu že dalj časa, je delo v klubu
z prihodom novega predsednika oži-
velo, skratka klub jc na dobri poti, da
z vztrajnim delom postanc pomemb-
nejši partner ostaliin športnim klu-
bom, vendar je vse odvisno od finanč-
nih sredstev.

Bilo bi zelo primerno, če bi bila
občina Moste-Polje zainteresirana ne
lc za klub, ampak tudi za gradnjo
športne hale.
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